
Geachte Burgemeester en wethouders en college,

Met verbijstering heb ik uw e-mail gelezen met het advies van de onafhankelijke commissie.
De keuze is gevallen op Media Platform Alkmaar? Een non-stop station wat af en toe een lokaal
(Alkmaar) berichtje laat horen. Niets doet voor de lokale bevolking.

De gesprekken die wij met de beleidsmedewerkers van de gemeente
Dijk en Waard en Alkmaar hebben gehad, hebben eigenlijk geen zin gehad want dit is ook niet
meegenomen richting de onafhankelijke commissie.

Het doel van de twee beleidsmedewerkers was namelijk om te kijken of het mogelijk was om tot één
gezamenlijke aanvraag te komen. Na de gesprekken die er geweest zijn kunnen beide medewerkers
erkennen dat samenwerking met media platform Alkmaar niet mogelijk is.

Sterker nog, HHW a Live en compleet FM zijn toen een samenwerking aangegaan met Streekstad
Centraal omdat het moest. Er werd door Alkmaar beloofd dat alle 50 vrijwilligers mochten blijven.

Binnen een maand of 2 werd ineens het beleid veranderd, er mocht geen live radio meer gemaakt
worden. Alleen nog maar podcasts, en wie dat niet wilde kon gewoon vertrekken. Bijna alle
apparatuur welke was aangeschaft door de lokale omroepen van Heerhugowaard en Langedijk werd
op Marktplaats gezet of weggegeven aan een vrijwilliger. Wat nou solide vrijwilligers beleid?

De oud-voorzitter van HHW a live werd voor leugenaar uitgemaakt en natuurlijk is het vertrouwen op
dat moment weg. Hij heeft toen nog wel contact gehad met een wethouder hierover, maar daar is
geen reactie van gekomen. En heeft de oud-voorzitter vervolgens de handdoek in de ring gegooid.

Er is toen ook nog geprobeerd om de radio weer op poten te zetten binnen Alkmaar. Maar dat is
toen ook niet gelukt. Alkmaars wil is wet. Volgens de persoon die het toen nog heeft geprobeerd is er
geen goede bedrijfsstructuur.

Of te wel, er is een heel smerig spelletje gespeeld om zo de omroep van Heerhugowaard en
Langedijk binnen te halen. lets waar Alkmaar al een tijdje op aasde. Er is door de stichting uit
Alkmaar zelf al een keer geprobeerd de aanwijzing aan te vragen voor Langedijk en Heerhugowaard.
Dit was toen niet gelukt.

Meerdere omroepen in de regio hebben ervaring met de bestuurder van media platform Alkmaar, en
zeggen allemaal hetzelfde. Er valt niet samen te werken met Richard van der Veen!

Uit een onderzoek van een paar jaar geleden tussen de BUCH-gemeentes, Alkmaar, Langedijk en
Heerhugowaard, kwam al naar voren dat er niet samen te werken is met Media Platform Alkmaar. De
stukken zult u nog wel ergens hebben.





RTV Dijk en Waard en Stichting Regio072 hebben beide aangegeven dat zij wel willen samen werken.
Maar op welke manier is nog niet te vertellen, sowieso zal Stichting Regio072 een adviserende rol
geven naar RTV Dijk en Waard mocht deze een eigen vergunning krijgen. Als Stichting Regio072 de
vergunning krijgt voor Alkmaar en Dijk en Waard, zou het gebied Dijk en Waard gerund worden door
RTV Dijk en Waard, waarbij Regio072 sturend zal gaan optreden. Maar het eindresultaat is bij beide
hetzelfde, namelijk samenwerking.

Wij willen uitzendingen verzorgen op het gebied van radio, televisie en alle overige sociale media,
vergelijkbaar wat de BUCH-gemeentes nu doen. De persoon achter Stichting Regio072 is John Geels,
oprichter van de lokale omroep in Heiloo. Hij heeft de omroep al ruim 26 jaar en dat tot volle
tevredenheid van de Gemeente in Heiloo.

Voor Streekstad Centraal is er een samenwerking tussen hun en RTV Noord-Holland. Dit is iets wat
ook zou kunnen met RTV Dijk en Waard en Stichting Regio072. Maar zolang media platform Alkmaar
is verbonden met RTV NH zal dit niet gebeuren.

Ook heeft de onafhankelijke commissie het over een programmering die niet uitgewerkt is. In het
gesprek wat er is geweest hebben wij ook al aangegeven dat het voor ons lastig is om NU een
programmering op tafel te gooien. Wij zijn immers startende en om mensen blij te maken met een
dode mus lijkt ons niet een goed plan. Maar waarom kiest de Commissie dan voor media platform
Alkmaar? Hun hebben helemaal geen programma's (behalve dan een podcast)

Ook het journalistieke concept is er volgens de commissie nog niet? In het gesprek hebben wij wel al
aangegeven dat wij ook TV en social media gaan opzetten, maar ook dat wij korte filmpjes gaan
maken met nieuwsitems uit Dijk en Waard. Deze zullen dan geplaatst worden op de site, TV en de
overige social media.

Omdat we startende zijn zullen het in het begin minder filmpjes zijn die door de vrijwilliger gemaakt
worden, maar in de loop van de maanden gaan wij echt wel meer met de TV doen. Ook zullen wij
content van Dijk en Waard doorspelen naar de andere omroepen (BUCH en Alkmaar)

De commissie hamert op betaalde krachten/ redacteuren! Maar voor de €1.39 per huishouden ga je
dat niet voor elkaar krijgen. Daarom hebben wij gekozen voor vrijwilligers. Maar wij kunnen ook
betaalde krachten nemen, geen probleem. Als de subsidie dan daarvoor wordt aangepast.

De subsidie die media platform Alkmaar krijgt van gemeente Alkmaar is €2,89 per huishouden per
jaar (totaal €152.034) en dat is best een hoog bedrag. Ja daar kan je best wel een paar medewerkers
voor neer zetten.

Als gemeente Dijk en Waard dat bedrag van €2,89 per huishouden, ook toekent aan bijvoorbeeld RTV
Dijk en Waard. Dan kunnen wij ook een redacteur in dienst nemen. Onze ingediende kosten
(Stichting Regio072 en Stichting RTV Dijk en Waard) zijn veel lager, dus onze vraag is: waarom zou je
een duurdere variant nemen?
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En misschien is het handig om ook uit te zoeken of Media Platform Alkmaar wel betaalde krachten/
vrijwilligers heeft zoals Media Platform Alkmaar beweert, behalve dan de aanvrager zelf? Want kan
het niet zo zijn dat de redacteuren die daar zouden zitten, neergezet zijn door RTV NH zelf? Dat er
alleen maar kantoorruimte gefaciliteerd wordt? Ik ben al een paar dagen bezig om de stukken
(jaarverslagen en financiële jaarverslagen) van media platform Alkmaar naar boven te krijgen. Maar
nergens kan ik ze vinden! Terwijl deze volgens mij openbaar moeten zijn.

In het advies wordt ook gesproken over het PBO. RTV Dijk en Waard zouden maar 7 PBO leden
hebben. En Regio072 zou er maar 6 hebben. Wij hebben vanaf het begin al aangegeven dat wij willen
samen werken. Als we de PBO leden samenvoegen dan hebben wij er 13 en dat zijn er 3 meer dan
Media Platform Alkmaar.

Wij hebben het gevoel dat de (on)afhankelijke commissie alleen maar heeft gekeken naar de omroep
die er al is. Omdat deze samen werkt met RTV NH. Maar is dat wat jullie willen? RTV NH is in heel
Noord-Holland te ontvangen en daar hoeft niet nog een lokale omroep bij die het zelfde doet als RTV
NH.

Wij zijn van mening dat u niet het advies van de commissie moet volgen. Dit omdat het advies
gewoonweg niet klopt. Wij van RTV Dijk en Waard, en waarschijnlijk ook Stichting Regio072, willen u
daarom vragen om het advies naast u neer te leggen en zelf een beslissing te maken met welke
omroep is er VOOR uw Gemeente.

Met vriendelijke groet,

Aldwin van Elsas
Voorzitter RTV Dijk en Waard






